

[Texte]

EVIDENCE

[Recorded by Electronic Apparatus]

Thursday, February 18, 1993

• 1102

The Chairman: The Chair sees a quorum. I'll call the meeting to order.

We're here to study Bill C-93, and as the first order of business I'd like to read to the committee the letter from the Speaker, which is addressed to me:

Pursuant to Standing Order 113, this is confirm your appointment as Chairman of the Legislative Committee on C-93, An Act to implement certain government organization provisions of the budget tabled in the House of Commons on February 25, 1992.

It's signed by John A. Fraser, the Speaker of the House of Commons.

I'll invite the clerk to read the order of reference.

The Clerk of the Committee:

ORDERED:—That Bill C-93, An Act to implement certain government organization provisions of the budget tabled in the House of Commons on February 25, 1992 be now read a second time and referred to a Legislative Committee.

The Chairman: I'll give a brief introduction of the staff who are assigned to the committee. I'm sure you all know our clerk, Mr. Sandy Birch. We'll also have from the Legislative Council Office, although he's not with us today, Mr. Robert Walsh; and from the Research Branch of the Library of Parliament, Jack Stilborn and Michael Dewing. The researchers will be with us later as well.

We have a few standard motions we need passed.

It is moved by Mr. McCreath that the committee print 750 copies of its *Minutes of Proceedings and Evidence* as established by the Board of Internal Economy.

Motion agreed to

The Chairman: We have the standard motion on receiving and printing of evidence if quorum is not present.

It's moved by Mr. Halliday that the chairman be authorized to hold meetings in order to receive evidence and authorize its printing when a quorum is not present provided that three members are present including the chairman and, in the absence of the chairman, the person designated to be chairman of the committee, and provided a member of the opposition is present.

Is there any discussion on that motion?

Mr. Blenkarn (Mississauga South): That's providing there's a quorum. If there's a quorum you can still hear evidence.

The Chairman: If there's a quorum, we have the regular rules of quorum.

[Traduction]

TÉMOIGNAGES

[Enregistrement électronique]

Le jeudi 18 février 1993

Le président: Je constate que le quorum est atteint; la séance est ouverte.

Notre comité se propose d'étudier le projet de loi C-93. Le premier point à l'ordre du jour est la lecture de la lettre que m'a adressée le président de la Chambre:

Conformément à l'article 113 du Règlement, la présente confirme votre nomination comme président du Comité législatif sur le projet de loi C-93, Loi de mise en oeuvre de dispositions du budget déposé à la Chambre des communes le 25 février 1992 visant certains organismes gouvernementaux.

Cette lettre porte la signature de M. John A. Fraser, président de la Chambre des communes.

Le greffier lira maintenant l'ordre de renvoi.

Le greffier du Comité:

Il est ORDONNÉ,—Que le projet de loi C-93, Loi de mise en oeuvre de dispositions du budget déposé à la Chambre des communes le 25 février 1992 visant certains organismes gouvernementaux soit maintenant lu une deuxième fois et déferé à un comité législatif.

Le président: Je voudrais maintenant vous présenter le personnel qui a été affecté à notre comité. Vous connaissez déjà sûrement M. Sandy Birch, notre greffier. M. Robert Walsh, qui n'a pu se joindre à nous aujourd'hui, vient du Bureau du conseiller législatif. MM. Jack Stilborn et Michael Dewing, seront nos attachés de recherche, ils ont été détachés par le Service de recherche de la Bibliothèque du Parlement; eux aussi se joindront à nous plus tard.

La procédure prévoit quelques motions courantes que nous devons adopter maintenant.

Monsieur McCreath propose: que le Comité fasse imprimer 750 exemplaires de ses *procès-verbaux et témoignages*, ainsi que l'a établi le Bureau de la régie interne.

La motion est adoptée

Le président: Nous passons maintenant à la motion habituelle concernant l'audition et l'impression des témoignages en l'absence du quorum.

Monsieur Halliday propose que: le président soit autorisé à tenir des réunions pour recevoir des témoignages et en autoriser l'impression en l'absence de quorum, pourvu que trois membres, dont le président ou, en son absence, son suppléant, soient présents, ainsi qu'un membre de l'opposition.

Désirez-vous débattre cette motion?

M. Blenkarn (Mississauga—Sud): Cela vaut s'il y a quorum. Si le quorum est atteint, on peut également entendre les témoins.

Le président: S'il y a quorum, nous suivons les règles normalement applicables.